
Interpelácia č. 22/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

Mali sme tu minulého roku žiadosť, ktorá bola takmer rovnaká, ako žiadosť predminulého 

roku, myslím, že to bolo o nenávratný finančný príspevok na svetelné gombíky, resp. na 

zvýraznenie priechodov pre chodcov a bezpečnosť, tzv. tie svetelné gombíky na osadenie. 

Zatiaľ som nenašiel informáciu, či bolo mesto úspešné v tejto žiadosti, či sa to bude 

realizovať, alebo nie.  

 

PhDr. Čižmár: 

V minulom roku, táto žiadosť nebola schválená, ale v tomto roku túto žiadosť opätovne 

podávame.  

 

Mgr. Pristáš: 

Ďakujem. A to už máme informáciu, že bude možnosť sa uchádzať toho roku opäť, áno? 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


